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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2009-10
FLF alm. del Svar på Spørgsmål 8
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 8: 

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 8/10-09 fra Branchenetværk for fødevarer 
til medicinske formål vedrørende input til afgift på mættet fedt, jf. FLF alm. del - bilag 10.”

Svar: 

Branchen anfører, at fødevarer med særligt medicinsk formål bør fritages for den planlagte 
afgift af mættet fedt.

Hertil har jeg på nuværende tidspunkt kun den bemærkning, at branchens synspunkt vil 
indgå i de samlede overvejelser over udformningen af en afgift af mættet fedt i fødevarer.

I og med lovforslag om en afgift af mættet fedt i fødevarer endnu ikke er fremsat, finder jeg 
det rigtigst ikke på nuværende tidspunkt offentligt at gå ind i overvejelser om den nærmere 
udformning af afgiften. 


